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FAKULTETA ZA FARMACIJO
UNIVERZE V LJUBLJANI NA
SLAVNOSTNI PODELITVI
POČASTILA SVOJE ZOISOVE
NAGRAJENCE

izr. prof. dr. Mojca Lunder, mag. farm., Sara Lucu
Fakulteta za farmacijo Univerze v Ljubljani

Na slavnostnem delu Raziskovalnega dneva Fakultete
za farmacijo Univerze v Ljubljani, 15. decembra 2021,

so posebno pozornost namenili počastitvi treh profe-
sorjev s fakultete, ki so prejemniki Zoisovih nagrad in
priznanj za leto 2021. V okviru dogodka so pripravili tudi
krajši pogovor, v katerem so nagrajenci delili nekaj svojih
misli o vlogi in pomenu Fakultete za farmacijo in farmacije
nasploh.
Kot je dejal prof. dr. Stanislav Gobec, »ima Slovenija
vsekakor kritično maso zelo dobro usposobljenih ljudi,
ki so sposobni prebojev na področju biomedicinskih ra-
ziskav na splošno in seveda tudi na področju razvoja
novih zdravil. Te ljudi bi bilo treba kvalitetno med seboj
povezati in jim omogočiti dostop do sredstev, delno pa
njihovo raziskovalno delo tudi usmeriti. Načeloma je to
možno enostavno doseči s pravimi razpisi in namenskimi
sredstvi.«
Sogovorniki so se dotaknili tudi prostorske stiske na fa-
kulteti, saj so pogoji za delo bistven dejavnik pri dose-
ganju vrhunskih znanstvenih dosežkov. Prof. dr. Marko
Anderluh je prepričan, da so v zadnjih dvajsetih letih de-
lavci Fakultete za farmacijo pokazali, da so bile investicije
v infrastrukturo zelo upravičene, saj dokazujejo kon-
stantno kvantitativno in kvalitativno rast dosežkov na
malodane vseh področjih delovanja. Obenem pa je opo-
zoril, da so na fakulteti »prišli do omejitvenega dejavnika
in nepremostljive ovire – to je prostor za delo. To se je
morda še najbolj pokazalo med epidemijo covida-19,
saj je primanjkljaj prostorov vplival na pedagoški in razi-
skovalni izplen. Zato so investicije v novo stavbo Fakul-
tete za farmacijo ne samo potrebne, temveč nujne za
ohranjanje slovenske odličnosti na področju vseh vej
farmacije.«
Prof. dr. Julijana Kristl je dodala, da bo Fakulteta za far-
macijo »kos prihajajočim trendom le, če bo močna, po-
vezana in solidarna že na primarni ravni, saj bo potem
tudi v hibridni in nadnacionalni. Obvladati pa bo morala
tudi aktualne znanstvene in strokovne vsebine, ki bodo
svetovno konkurenčne. Strinjam se, da Fakulteta za far-
macijo potrebuje več prostorov za raziskovanje, enako
potrebni pa so doktorski študentje, ki bodo razvijali ideje
in ustrezne veščine za soočanje z izzivi prihodnosti.«
Zato je apelirala na Ministrstvo za izobraževanje, znanost
in šport in Javno agencijo za raziskovalno dejavnost Re-
publike Slovenije, da zagotovita več sredstev za skrben
razvoj znanstvenih kadrov v Sloveniji.
Kljub omenjenim izzivom pa so ravno Zoisovi nagrajenci
neposreden dokaz, da je Fakulteta za farmacijo Univerze
v Ljubljani nedvomno izjemno uspešna, inovativna in vo-
dilna izobraževalna in raziskovalna ustanova v sloven-
skem prostoru.
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Zoisova nagrajenka za življenjsko delo prof. dr. Julijana Kristl 
in prejemnik Zoisove nagrade prof. dr. Stanislav Gobec 
(avtor fotografije: Boris Gumilar).


